
 

 

2.2.2 blz. 18 - Overige ontwikkelingen Ruimte Soortenmanagementplan (SMP) 

Er wordt gekeken of een SMP opgesteld kan worden zodat er geen extra 
onderzoeken en vergunningen meer nodig zijn. De kosten van deze extra 
onderzoeken zijn normaal gesproken niet voor de gemeente, terwijl de gemeente 
wel het SMP financiert (hopelijk met subsidie).  

 

10 Is het mogelijk om een deel van dit 
geld later te verhalen bij 
ontwikkelprojecten? 

D66  Nee, voor de gebiedsontwikkeling 
is er wel verhaal maar wordt dit 
apart en projectmatig gedaan, dit 
valt dus buiten het SMP. Het SMP 
helpt vooral de particuliere 
isolatieprojecten. 

JA 

11 R7 – blz. 16 Wordt de veegwagen 
geleased of gekocht door de 
gemeente? 

D66 Geleased. JA 

12 Klopt het dat een eigen veegwagen 
naast de aanschafprijs structureel € 
65000 euro per jaar gaat kosten?  

D66 De jaarlijkse meerkosten voor de 
exploitatiebegroting ten opzichte 
van de huidige situatie bedragen € 
65.000 Van aanschafkosten is 
geen sprake; er wordt geleased.  

JA 

13 Algemene vragen Kadernota 
We lezen dat er een 
bezuinigingsopdracht komt van € 
500.000 euro in 2025.  

Waarom is er in de kadernota nog 
geen voorstel voor deze bezuinigingen 
gedaan en worden juist extra 
investeringen voorgesteld? 

D66 De bezuiniging is voorgesteld bij 
de kadernota ter voorbereiding op 
de meerjarenbegroting 2025. Dit 
resulteert in een begroting die 
naast de kadernota verminderd 
toegang verleent voor nieuw 
beleid en zorgt ervoor dat er 
kritisch gekeken dient te worden 
naar de voorgestelde lasten tijdens 
de begrotingscyclus. 

JA 

14 In het raadsvoorstel staat dat de raad 
keuzes kan maken en deze per 
programma genoemd worden. 
Nergens lezen we dat iets een keuze 
is waardoor niet duidelijk is wat 
wettelijk/ noodzakelijk is en wat een 
vrije keuze is.  

Waarom is niet inzichtelijk gemaakt 
worden waar de gemeenteraad echt 
een keuze heeft? 

D66 De kadernota is een voorbereidend 
document op de begroting. De 
raad besluit uiteindelijk over alle 
uitgaven. 

JA 

15 Waar heeft de gemeenteraad echt een 
keuze? 

D66 De raad is eindverantwoordelijk. JA 

16 Nieuwbouw/verbouw 
basisscholen 
Klopt het dat we in de Kadernota 
geen voortgang vinden over de 
plannen voor nieuwbouw/verbouw 
van de Amstelschool en het Kofschip? 

D66 Het klopt dat de voortgang over 
de plannen voor nieuwbouw / 
renovatie van beide scholen niet in 
de Kadernota zijn opgenomen. Dat 
heeft enerzijds te maken met het 
feit dat de kosten reeds in de 

Ja 


